

## [ 特別通告 ] 恒生銀行分行服務安排

因應疫情的最新發展，恒生流動分行的服務時間調整如下。相關詳情可參閱恒生銀行網址 [www.hangseng.com](http://www.hangseng.com)。

### 調整後的服務時間

恒生流動分行服務日期 上午9時30分至下午2時，下午3時至下午4時30分

在恒生銀行服務網點以外，客戶可透過銀行其他多元化的服務渠道，包括恒生e-Banking、流動理財服務應用程式或電話理財服務熱線（個人客戶：2822 0228 / 商業客戶：2198 8000）滿足他們的理財需要。

若客戶擬親臨分行，請瀏覽 [www.hangseng.com](http://www.hangseng.com)、流動理財應用程式、或致電下述熱線查詢已暫停服務的分行名單及/或其他分行服務詳情。如有任何查詢，歡迎致電客戶服務熱線。

就上述安排對客戶造成不便，恒生謹此致歉。

## [SPECIAL NOTICE] HANG SENG BANK BRANCH SERVICE ARRANGEMENT

In response to the latest developments in the COVID-19 situation, the service hours of Hang Seng Mobile branch is adjusted as follows. Details are available on the Bank's website [www.hangseng.com](http://www.hangseng.com).

### Adjusted Service Hours

Service dates of Hang Seng Mobile Branch 9:30 am to 2:00 pm, 3:00 pm to 4:30 pm

As a convenient alternative to visiting Hang Seng service outlets, customers can use one of the Bank's other service channels, such as e-Banking, mobile banking or phone banking (personal customers: 2822 0228 / commercial customers: 2198 8000) to meet their banking needs.

For the list of branches that will be temporarily closed, please visit [www.hangseng.com](http://www.hangseng.com), our mobile banking app or call the hotline below. For any enquiries, please call our Customer Service Hotline.

We apologise for the inconvenience caused.